
 
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
09.08.2021 
 
Luni, 9 august a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări de la unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

 
I. Solicitări din partea unităților de învățământ, după cum urmează: 

1. Se aprobă eliberări acte, comasări clase, suplimentări plan școlarizare, conform Anexei 1; 
2. Colegiul Național Pedagogic ”Regina Maria” Deva – se amână modificarea orarului până la 

discuția cu conducerea unității de învățământ; 
3. Se acordă aviz organizare concursuri de ocupare a posturilor/suplimentare, transformare 

posturi, conform Anexei 2. 
 

II. Diverse: 
1. Se solicită un punct de vedere referitor la decontarea navetei pentru inspectorii școlari și 

cuprinderea acestei categorii de personal în legislație. 
2. Se aprobă schimbarea de destinație a atelierelor Liceului ”Ion Mincu” Deva în spații pentru 

activități sportiv/educative. 
3. Se acordă aviz pentru eliberarea duplicatelor actelor de studii, conform Anexei 3. 
4. Se aprobă lista cadrelor didactice care au solicitat pensionarea, conform Anexei 4. 

 
Anexele la ce se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL DE 
ADMINISTRATIE  
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